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Írásbeli választ igénylő kérdés
HELYBEN

Tisztelt Elnök Asszony!
„Van-e lehetőség közlekedési szövetség létrehozására a Pécs-Bátaszék
vonalon?" címmel a Házszabály 91 . §-a alapján írásbeli választ igénylő kérdést
kívánok benyújtani

Dr. Kóka János
gazdasági és közlekedési miniszternek .

Tisztelt Miniszter Úr!

Baranya megyéből tizenhárom település polgármestere fordult hozzám, hogy
továbbítsam kérdésüket .

1997 óta a Pécsvárad és Bátaszék közötti szakaszon szünetel a vasútközlekedés,
vonatpótló autóbuszok szállítják az utasokat .

Arról értesültek, hogy a buszjáratok számának drasztikus csökkentésére
készülnek, ez azt jelenti, hogy három járat pár fog közlekedni a jelzett
szakaszon. Ennek következtében lehetetlenné válik az ott lakók munkába járása .

Megoldást a budapesti mintára létrehozott közlekedési szövetség jelentene,
mellyel összehangolható lenne a résztvevő vállalatok járatszáma .

Kérdezem tehát, hogy van-e lehetőség közlekedési szövetség létrehozására a
Pécs-Bátaszék vonalon?

Várom megtisztelő válaszát!
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